
Изјава  амбасадора  Управног
одбора  Савјета  за
имплементацију мира

Амбасадори  Управног  одбора  Савјета  за  имплементацију  мира
сматрају крајње озбиљним закључак који је јуче усвојила Влада
РС  о  отпочињању  процеса  о  повлачењу  одобрења  на  Закон  о
преносу електричне енергије, регулатору и оператору система у
БиХ, у дијелу који се односи на успостављање Компаније за
пренос  електричне  енергије  у  БиХ  и  раскидању  Споразума  о
преносној  компанији  и  Независном  оператору  система  између
предсједника влада ентитета у БиХ.

Амбасадори подсјећају Владу РС на јасан став који је Управни
одбор  Савјета  за  имплементацију  мира  исказао  у  својој
Декларацији  од  31.  октобра  2007.године  у  погледу  могућих
једностраних потеза овог типа од стране ентитета, када је
Управни одбор констатовао сљедеће: »Управни одбор Савјета за
имплементацију  мира  исто  тако  поново  наглашава  своју
забринутост у погледу приједлога да би одређене реформе могле
бити  једнострано  опозване  одлукама  ентитета  којим  би  се
вратиле надлежности претходно пренесене на државу. Ентитет се
не може једнострано повући из претходно договорене реформе.»

Амбасадори  Управног  одбора  Савјета  за  имплементацију  мира
очекују од Владе РС да поништисвојзакључак и настави да ради у
оквиру успостављених институција и закона Босне и Херцеговине,
у овом случају Компаније за пренос електричне енергије у БиХ,
те  да  настави  да  ради  у  духу  компромиса  како  би  се
унаприједила  функционалност  ових  институција.

Сваки  потез  органа  власти  РС  да  спроведу  овај  закључак
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рјешавао би се како је то наведено у Декларацији Управног
одбора  Савјета  за  имплементацију  мира  из  октобра
2007.године.   


